

Mattias Wendel

Verwaltungsermessen als Mehrebenenproblem

Zur Verbundstruktur administrativer Entscheidungsspielräume am Beispiel des Migrations- und Regulierungsrechts

[Administrative Discretion as a Multi-Level Problem. The Composite Structure of Administrative Discretion on the Example of Migration and Regulation Law.]

Published in German.

Discretionary powers of the executive are a cornerstone of public law. While the classic discussion on such leeway usually relates to the horizontal division of powers within a nation state, Mattias Wendel focuses on the composite structure of administrative discretion within a multi-level system, exemplified with regard to migration law and regulation law.

Mattias Wendel Geboren 1978; Studium in Passau, Paris und Berlin; 2010 Promotion an der Humboldt-Universität zu Berlin; 2017 Habilitation ebendort; seit 2018 Inhaber der Professur für Öffentliches Recht, Internationales Recht, Europarecht und Rechtsvergleichung an der Fakultät für Rechtswissenschaft der Universität Bielefeld.



2019. XXIX, 511 pages. JusPubl 279

ISBN 978-3-16-156688-2

DOI 10.1628/978-3-16-156688-2

eBook PDF 114,00 €

ISBN 978-3-16-156687-5

cloth 114,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/verwaltungsermessen-als-mehrebenenproblem-9783161566882?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104